

Definitief-verslag 27e vergadering Wijkraad Pax Hoofddorp, 7 mei 2025

Aanwezig: George Hille (voorzitter), Paul Bruijnes, Joop Huisjes, Gerard Weijers Annemarie Roffel, Aad Munsterman, Wim van den Brink, Ellen Veen en Martien Brüll (notulist).

Afwezig: Karin van Noordenne, Wilfred de Bats-Bosma, Jan Hemink , Han van der Ploeg, Gijs Zandbergen en Ton van Bentem.

1. Opening

De voorzitter opent de vergadering met de mededeling dat een van onze leden heeft besloten om onze wijkraad te verlaten; helaas. De voorzitter zal deze week contact opnemen.

2. Goedkeuring verslag vergadering 26 maart 2025, mededelingen, ingekomen/uitgaande post.

Het verslag van 26 maart 2025 wordt ongewijzigd goedgekeurd.

Er zijn geen vragen of opmerkingen inzake de ingekomen/uitgaande post.

3. Openstaande vacature secretaris en tijdelijke invulling resp. aanvulling werkgroep Sociaal

De voorzitter deelt mede dat hij in gesprek gaat met een mogelijke kandidaat-secretaris (de 13^e). Het is een lange zoektocht. Ondanks dat ook in ons wijkblad is vermeld dat wij node op zoek zijn naar een nieuwe secretaris, is er weinig tot geen respons.

De werkgroep Sociaal mist op dit moment haar beide leden. Dit betekent dat de wijkraad op dit punt een pas op de plaats moet maken (tenzij zich nieuwe leden gaan melden!).

Besluit: op de website is een vacature voor deze werkgroep opgenomen. Het project 'dementie' wordt aangehouden totdat beide dames zijn teruggekeerd.

Het project 'danspaleis' proberen wij voort te zetten.

4. Verslag inspreken gemeenteraad 10 april j.l. en stand van zaken omtrent beantwoording brieven aan de gemeenteraad over fietspaden en Paxlaan

De voorzitter geeft informatie over het gebeurde bij de gemeenteraad en dat er vragen waren vanuit de raad. Dit heeft niet geleid tot een nadere reactie vanuit het College.

De beantwoording van onze vragen/opmerkingen is in handen van wethouder Ruigrok. En wij moeten dit nog even afwachten.

Besluit: wachten op brief wethouder Ruigrok. Bij geen tijdige reactie namen wij actie richting de gemeente.

5. Mededelingen werkgroepen

5.1. Groen, o.a. onderhoud Söderblomstraat en voortgang Schweitzer- en Kelloggstraat

- Het vertrek van ons wijkraadslid is een gevoelig verlies voor de werkgroep Groen.

We moeten ons beraden over hoe nu verder te gaan.

- De verkeerde aanplant in de Schweitzerstraat is bekend bij de gemeente. Wij hebben aangedrongen op herplanting.

- De kap van 4 bomen (i.p.v. de toegestane 3) is aangekaart bij de gemeente. De kap blijkt te zijn uitgevoerd door Vomar en zij dienen te zorgen voor herplanting.

5.2. Verkeer, o.a. fietspaden Pax en schouw

- Er is telefonisch contact geweest met een collega-wijkagent (er is sprake van een tijdelijke vervanging; is bekend bij de wijkraad. Op dit moment is er echter nog geen ruimte bij de politie om te komen overleggen met de werkgroep.

Besluit: blijven volgen

- Over de verkeers(stromen)tellingen zijn een aantal vragen aan de orde inzake ondermeer de frequentie van soorten verkeer. Er is overleg met de gemeente over de cijfers en mogelijke aanvullingen. Dit om een goed beeld te krijgen van het verkeer binnen beide 'hoofdwegen' in onze wijk.

- Inzake de Hoofdweg westzijde: 30 km-weg? Meenemen naar het overleg met de gemeente op 19 mei 2025.

5.3. Participatie infraprojecten

Het verslag van de participatiegroep is mooi op tijd verschenen en door de secretaris doorgestuurd aan de wijkraadsleden. Er zijn geen vragen of opmerkingen.

Kort wordt aanvullend een beeld geschetst van het laatste overleg in april.

Na kort bespreking wordt bevestigd dat de wijkraad wil deelnemen aan de Focusgroep 2. Dit zal worden meegenomen naar het eerstvolgende overleg van de Participatiegroep.

5.4. Sociaal, o.a. Danspaleis en dementie

De werkgroep mist haar beide leden en de wijkraad heeft op dit moment onvoldoende menskracht om hier iets aan te doen.

De kosten voor het project 'Danspaleis' worden voorlopig geschat op ongeveer Euro 2.200,=.

Wij kunnen dit gaan oppakken na de vakantieperiode.

Het project 'Dementie' laten wij voorlopig rusten i.v.m. ontbrekende menskracht.

Het project 'LangLevenThuis-Flat': de voorzitter is bij de bijeenkomst geweest en informeert de vergadering kort over de opzet van het project. Het staat in de beginfase; betekent dat er nog veel besproken en gerealiseerd moet worden. Denk bijvoorbeeld aan de infrastructuur rondom het gebouw (rolstoeltoegankelijkheid, parkeren scootmobiel) en aan de inrichting (bijvoorbeeld gezamenlijke huiskamer). Op 19 mei 2025 is er een bijeenkomst: Ton, Paul en Ellen gaan.

Besluit: verdere informatie in de volgende wijkraad.

5.5. Redactie Paxnieuws

Vandaag is de nieuwe PaxNieuws verschenen. Gemeld wordt dat de oplage/abonnees groeit.

Er komt weer een korte reportage/kennismaking in de volgende editie.

5.6. Beheer ICT-beheer en website

Onze webmaster heeft een overzicht gemaakt van het gebruik van onze website en licht deze toe.

Duidelijk is dat onze 'digitale wijkraad' regelmatig wordt geraadpleegd en dat de lijn hierin stijgt.

Een fijne constatering.

6. Diverse overleggen met gemeente e.a.

6.1. Halfjaarlijks overleg Dorps- en wijkraden en Overleg over participatie

Besluit: of wij hier aan deelnemen blijft even 'geparkeerd'. Zal afhangen van de agenda en de wijze van overleggen.

6.2. Overleg over participatie op 6 mei 2025

De voorzitter geeft een korte terugblik op hetgeen aan de orde is geweest. En heeft nogmaals duidelijk aangegeven op welke wijze naar onze mening dit onderwerp structuur moet gaan krijgen.

De voorzitter zal het verslag, zodra dit er is, verspreiden onder de leden. Mochten leden nog onderwerpen willen toevoegen, dan hoort hij dit graag.

Het onderwerp krijgt ongetwijfeld zijn vervolg.

6.3. Overleg met de clustermanager op 1 april 2025 over de samenwerkingsovereenkomst met gemeente.

Het overleg heeft plaatsgevonden met de manager en met David Michel (gebiedsmanager). Van de zijde van de wijkraad waren 2 vertegenwoordigers aanwezig.

Wij hebben nogmaals duidelijk gemaakt dat er kanttekeningen zijn bij de opgestelde samenwerkingsovereenkomst. De clustermanager heeft hier positief op gereageerd en afgesproken is dat de gebiedsmanager een nieuwe voorzet maakt om deze te bespreken in het eerstvolgende overleg met hem.

Wordt vervolgd.

6.4. Agenda voor overleg met de Gebiedsmanager op 19 mei 2025

Belangrijk agendapunt is de samenwerking met de gemeente: zie hiervoor.

De wijkraad stemt in met de voorgestelde agendapunten en voegt er nog enkele aan toe.

Verder zullen wij als wijkraad punten aandragen voor het overleg.

Afhankelijk van de reactie op deze agenda wordt dan besloten of het overleg kan doorgaan (omdat zaken voldoende duidelijk zijn om te bespreken).

Blijft staan: Event Meerwaarde over Buurtwerken

Dit is een bijeenkomst op 27 mei 2025 waar door de secretaris een presentatie wordt gegeven over onze wijkraad.

7. **1,5 miljoen Euro voor goede ideeën**

De voorzitter deelt mede dat de 1^e tranche al voorbij is; er komt een 2^e tranche.

Wij kunnen hier op voorsorteren en in samenwerking met Meerwaarde het project Danspaleis gaan opzetten.

Besluit: blijven volgen.

8. **Rondvraag en sluiting**

De vraag wordt gesteld of het boek van Ton ook wordt gepubliceerd in PaxNieuws of op onze website. Antwoord is: nee. Het is een persoonlijk initiatief geweest (en niet bestemd voor onbetaalde publicatie).

De voorzitter sluit de vergadering, dankt eenieder voor de inbreng.

9. **Volgende vergaderingen:**

Woensdag **18 juni 2025; 20:00 uur De Boerderij**